
Аукціон викликав тривогу
Підприємці Будинку побуту зарунилися підтримкою секретаря Рівнеради

Під стінами адмінприміщен- 
ня міської ради 13 травня від
бувся пікет, який влаштували 
підприємці, котрі працюють 
у Будинку побуту. Приво
дом для протесту послужили 
отримані ними листи з вимо
гою звільнити займані пло
щі, оскільки закінчився строк 
оренди, передбачений до
говором. Люди занепокоєні 
тим, що можуть залишитися 
без місця роботи.
Будівля Будинку побуту, що, зі 

слів начальниці міського управ
ління комунальної власності 
Наталії ПОЛІЩУК, належить Рів
ненській територіальній громаді, 
перебуває в оренді в МПП «Морі- 
он», який надає приміщення під
приємцям на умовах суборенди.

-  Оскільки закінчився договір 
оренди будівлі на вулиці Шевчен
ка, 3, -  каже Наталія В ’ячеславів-

на, -  цей об’єкт (згідно з новим 
законом) буде виставлений через 
Прозоро на аукціон. Відтак той, 
хто виграє конкурс, і отримає пра
во на оренду. А от чи захоче орен-

дар, який виграє аукціон, продов
жити суборенду з підприємцями, 
які вже впродовж багатьох років 
винаймають приміщення у Будин
ку побуту? Це наразі невідомо.

Така невизначеність найбіль
ше тривожить суборендарів, які 
зі своїми наболілими питання
ми прийшли до секретаря Рів
ненської міської ради Віктора 
ШАКИРЗЯНА.

За «круглим» столом, в якому, 
окрім Віктора Шакирзяна, пред
ставників МПП «Моріон» і підпри
ємців, взяла участь начальниця 
управління комунальної власно
сті Наталія Поліщук, були обго
ворені не лише назрілі проблеми, 
а й можливі шляхи їх вирішення. 
Для прикладу, як під час виму
шеного через проведення аук

ціону майже місячного простою 
здійснюватиметься розрахунок 
за комунальні послуги, що роби
ти з виробничим обладнанням 
тощо. Та головне -  як зберегти 
підприємцям їхні робочі місця? 
Один із варіантів -  прописати цю 
гарантію в умовах проведення 
аукціону на право оренди Будин
ку побуту. Щоправда, ця пропо
зиція потребує юридичного ви
вчення. В будь-якому випадку, 
секретар Рівнеради Віктор Шаки- 
рзян пообіцяв підприємцям свою 
підтримку.

Василь ГЕРУС

ПРЯМА МОВА
Секретар Рівненської міської ради Віктор ШАКИРЗЯН:

-  Під стінами міської ради відбувся мітинг. 
Це закономірно, бо люди хочуть зберегти свої 
робочі місця. Відразу зауважу, що ми завжди 
на боці підприємців. Тому й зібралися за «круг
лим» столом, щоб у робочому форматі обгово
рити їхні проблеми і знайти шляхи вирішення. 
Вивчали всі документи, законодавчі та юри
дичні положення, щоб допомогти людям, не 
виходячи за правове поле. Крім того вирішили, 

що сформуємо спеціальну групу, до якої також увійдуть профільний 
заступник міського голови та депутати від усіх фракцій Рівнеради, 
щоб колегіально вирішити це нагальне питання.

Тобто зробимо все можливе, щоб допомогти підприємцям. Бо зав
дяки їм люди мають у Рівному робочі місця, а міський бюджет -  напов
нення. Це дуже важливо для міста.


